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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2022 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 29 LISTOPADA 2022 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka  

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXIV i XXXV sesji Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały nr II/6/2018 Rady Gminy Budziszewice z dnia 03 grudnia 2018 roku w sprawie 

powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

2) zmiany budżetu gminy na 2022 rok, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

4) ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości ora zwolnień, 

6) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

7) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w 2023 roku, 

8) zmiany uchwały Nr XXXV/198/2022 Rady Gminy Budziszewice w sprawie przyjęcia Rocznego 

programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami Rady Gminy. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXXVI sesji Rady 

Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum (obecni wszyscy radni). 

Następnie poprosił Mieszkańca obecnego na sesji o zdjęcie nakrycia głowy. 
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PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –przedstawił porządek obrad. Następnie zapytał kto 

jest za jego przyjęciem, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Porządek przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

PUNKT 3 

              ZŁOŻENIE ŚLUBOWANIA 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – wręczył radnemu Marcinowi Pawelcowi 

zaświadczenie o wyborze na radnego. Pogratulował wyboru , a następnie odczytał treść ślubowania. 

Radny – Marcin Pawelec – powtarzał słowa ślubowania, a na zakończenie dodał „Tak mi dopomóż 

Bóg”. 

 

PUNKT 4 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW Z POPRZEDNICH  SESJI 

 

Protokoły Nr XXXIV i XXXV wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołów z XXXIV i 

XXXV  sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Protokoły przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

PUNKT 5 

              PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany uchwały nr iI/6/2018 Rady Gminy Budziszewice z dnia 03 grudnia 2018 roku w 

sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poinformował, że radny Marcin Pawelec zastąpi 

poprzedniego radnego. 

Następnie zapytał radnego Marcina Pawelca czy wyraża zgodę na kandydowanie do Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Radny – Marcin Pawelec – wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał kandydaturę pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Kandydaturę poparto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr II/6/2018 Rady Gminy Budziszewice z dnia 03 grudnia 2018 roku w sprawie powołania Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXVI/200/2022 w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2018 Rady Gminy Budziszewice z dnia 

03 grudnia 2018 roku w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) zmiany budżetu Gminy na 2022 rok, 

 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak  - powiedziała, że zmiany szczegółowo omawiane były w trakcie 

posiedzeń komisji. Niemniej od tego czasu nastąpiły kolejne. Omówiła je po czym poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

/Posiedzenie opuściła radna Dorota Kowalczyk, obecnych – 14/ 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu – Barbara Woźniak – 

poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2022 roku nie wniosły uwag 

do projektu uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2022 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

/Przybyła radna Dorota Kowalczyk, obecnych – 15/ 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXVI/201/2022 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2022 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Budziszewice są podyktowane zmianami budżetu gminy wprowadzonymi zarówno 

Zarządzeniami Wójta jak i dzisiejszą Uchwałą Rady Gminy.  

Jest to dostosowanie wielkości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów do wielkości 

wynikających z uchwały budżetowej. 

Szczegółowy opis wszystkich zmian znajduje się w objaśnieniach,  które stanowią załącznik do uchwały. 

Na zakończenie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu – Barbara Woźniak – 

poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2022 roku poparły 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku 

czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 
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6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXVI/202/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

4) ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że z uwagi na wzrost inflacji Ministerstwo Finansów podwyższyło 

maksymalne stawki podatku od środków transportowych.  

Dostosowując się do sytuacji proponujemy wzrost stawek podatku od środków transportowych od 6 

do 10%. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu – Barbara Woźniak – 

poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2022 roku zaakceptowały 

projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku 

czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała Nr XXXVI/203/2022 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień, 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że proponujemy wzrost stawek w wysokości połowy inflacji. Dodał, 

że po tej zmianie nasze stawki i tak będą najniższe w powiecie. Nadmienił, że w przypadku naszej Gminy 

wpływy z podatków są stosunkowo niewielkie. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu – Barbara Woźniak – 

poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2022 roku poparły projekt 

uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień, po czym poddał go pod głosowanie, w 

wyniku czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 
Uchwała Nr XXXVI/204/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

6) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w 2023 roku, 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – w związku z tym, że projekt uchwały omawiany był w 

trakcie posiedzenia Komisji poprosił o odczytanie wypracowanej opinii. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu – Barbara Woźniak – 

poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2022 roku opowiedziały się 

za przyjęciem tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2023 roku, 

po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 
Uchwała Nr XXXVI/205/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2023 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

7) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że dokonujemy zamiany gruntów znajdujących się przy Szkole 

Podstawowej w Budziszewicach. Na zamianie Gmina zyskuje większą powierzchnię. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu – Barbara Woźniak – 

poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2022 roku pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości gruntowych, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 
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Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 
Uchwała Nr XXXVI/206/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

/Ogłoszono przerwę./ 

 

8) zmiany Uchwały Nr XXXV/198/2022 Rady Gminy Budziszewice w sprawie przyjęcia Rocznego 

programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – w związku z tym, że projekt uchwały omawiany był w 

trakcie posiedzenia Komisji poprosił o odczytanie wypracowanej opinii. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu – Barbara Woźniak – 

poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2022 roku zaakceptowały 

projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXV/198/2022 Rady Gminy Budziszewice w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2023 rok, po czym zapytał kto z radnych jest za przyjęciem uchwały, którą ma przed sobą, w wyniku 

czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Marcin za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXVI/207/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/198/2022 Rady Gminy Budziszewice 

w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

/Wyszedł radny Stanisław Rutkowski, obecnych – 14/ 

 

PUNKT 6 

              INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI RADY  

 

Wójt – Marian Holak – na wstępie powitał Nowego Radnego. Dodał, że ma nadzieję na owocną 

współpracę oraz, że Ojciec widzi i jest dumny. 

Następnie powiedział min., że: 

- inwestycje na drogach dobiegają końca. Najważniejsze rzeczy udało się zrobić kiedy aura była 

sprzyjająca. Zostały jeszcze tylko sprawy kosmetyczne. Zrobiliśmy inwestycji drogowych za około 12 

milionów złotych. Może uda się jeszcze zrobić drogę Mierzno Borek. 

Wszystkie prace sprawnie. Od lipca zrobiliśmy 7 km; 

- ostatnie prace trwają także na hydroforni.  Myślę, że rozwiąże to problemy z ciśnieniem i brakiem 

wody w okresie letnim; 

-na ulicy Letniskowej zamontowaliśmy około 100 wodomierzy z odczytem radiowym. Znacznie 

usprawnia to pracę; 

- trwają intensywne prace przy targowisku. Teren w centrum zmienia się na korzyść; 

- w ramach Wieloletniego Programu Senior+ trwa przebudowa w szkole w Rękawcu. Chcemy aby to 

miejsce tętniło życiem; 

- odbyły się modernizacje świetlic; 

- przygotowany został projekt budżetu na 2023. Kolejny rok nie planujemy zaciągać żadnych kredytów, 

tylko ewentualne na wyprzedzające finansowanie; 

- w ramach grantów sołeckich powstały dwa place zabaw; 

- przygotowujemy kolejne projekty dróg. Za chwilę będziemy ogłaszać przetargi. 
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PUNKT 7 

             ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

 

Radny – Mieczysław Mikinka – zapytał co z placem zabaw w Zalesiu. 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że przy hydroforni jest za mało miejsca, a innej lokalizacji nie udało 

się znaleźć, chociaż próby takie były podejmowane. Jeżeli do przyszłego roku uda się pozyskać jakieś 

miejsce wówczas wystąpimy o grant ponownie albo zrobimy to z własnych środków. 

Radny – Dariusz Smoleń – zapytał o przystanek w Nowym Mierznie. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że zastanawia się czy robić to przed remontem drogi, czy poczekać 

do wiosny. 

 

PUNKT 8 

              SPRAWY RÓŻNE 

 

Pan – Andrzej Płeska – zapytał Pana Wójta dlaczego w postępowaniach administracyjnych nie 

wykonuje prawomocnych postanowień nadrzędnych instancji, czym działa na szkodę interesu strony i 

mieszkańców, którzy będą prowadzić jakiekolwiek postepowanie administracyjne w Urzędzie Gminy.  

Wójt – Marian Holak – powiedział, że nie przypomina sobie takiego przypadku. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że Pan Wójt dostał skargę od Sądu i odpowiadał  na skargę w 

sprawie nałożenia grzywny na Urząd. Następnie zapytał Pana Wójt czy nie pamięta i sobie nie 

przypomina prawomocnego postanowienia z  21 września 2021 roku. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że o nałożeniu grzywny – nie. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że chodzi o bezczynność Urzędu. 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że zrozumiałam, iż z Sądu dostaliśmy skargę.  

Dodał, że do skarg składanych przez osobę fizyczną jesteśmy przyzwyczajeni, bo tych skarg były 

dziesiątki,  i praktycznie w 100% są one bezzasadne. Nadmienił, że  przy tej ilości skarg można się łatwo 

pomylić, o którą chodzi. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że ma tutaj prawomocne postanowienie organu nadrzędnej 

instancji, w którym jest zapisane, że Pan Wójt ma przeprowadzić określone czynności w postępowaniu 

rozgraniczeniowym, czego nie wykonuje, czym działa na szkodę Urzędu Gminy, bo jak jest prawomocne 

postanowienie to należy je wykonać.  

Zapytał czy się myli. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że tak - w stosunku co do tego, że to postanowienie jest 

prawomocne. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że jest prawomocne, po czym zapytał Wójta czy skarżył to 

postanowienie do Sądu. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że nie było takiej potrzeby. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że jest to prawomocne i należy to wykonać. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że wszystko jest zgodnie z przepisami. 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – wyjaśniła, że nie ma nic niewykonywanego po stronie urzędu. 

Dodała, że Pan Płeska wprowadza w tym momencie w błąd. Wszelkie decyzje czy postanowienia 

interpretuje  tylko i wyłącznie na swój użytek.  

Jeżeli wymagane są jakieś procedury to nadajemy bieg sprawie. Nie ma żadnego orzeczenia, którego 

nie wykonujemy. 

Pan – Andrzej Płeska – a pomijanie stron w postępowaniu? 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – każdy może stanąć i powiedzieć że pomijane są strony czy 

niewykonywane postanowienia. 
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Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że sprawa dotyczy granicy gdzie wnioskodawczynią była ówczesna 

i obecna radna Danuta Chała. Strony zostały pominięte, był wyrok NSA prawomocny, później WSA 

prawomocny, dopiero SKO w następnym postępowaniu przymusiło Wójta do wykonania 

prawomocnego wyroku. Na dzień dzisiejszy nie jest wykonane następne prawomocne postanowienie. 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – to w Pana ocenie. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że po  wszystkich tych sprawach nie ponieśliśmy żadnych 

konsekwencji, również finansowych, czyli wszystko jest zgodnie z przepisami. W przeciwnym razie 

ponieślibyśmy konsekwencje swojego działania. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że sprawa jest w toku. 

Wójt – Marian Holak – zauważył, że jeszcze pewnie długo będzie w toku. 

Pan – Andrzej Płeska -  powiedział, że sprawa nałożenia grzywny za przewlekłość jest w Sądzie i jest w 

toku. Sprawa następnej niesłusznej decyzji Wójta również jest w Sądzie. 

Nadmienił, że poprzednie sprawy Strona wygrała z Wójtem. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że nie przypomina sobie takiej sytuacji. A jeżeli strona wygrała to 

po cóż kolejne skargi. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że w Sądzie wygrał prawomocny wyrok, a pan Wójt był zobowiązany 

do podjęcia pewnych nakazanych przez Sąd czynności, które wykonał. 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – podkreśliła, że szanujemy orzeczenia Sądów i je wykonujemy jeżeli 

są dla nas do wykonania. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że pan Wójt daje dziesiątki postanowień odmawiających, organy 

wyższego stopnia uchylają te postanowienia, więc coś jest na rzeczy. Dodał, że nie jest to jedno 

postanowienie a więcej, w jednej sprawie. Nadmienił, że przewijały się także przez prokuraturę 

wszystkie inne „wyłowione sprawy”, na podstawie której w 2019 roku pan Wójt zmienił decyzję, w 

której było przekłamanie, że ktoś jest właścicielem nieruchomości, a już nie jest. W Gminie panuje 

bałagan w dokumentacji, chociaż Gmina dostaje akty notarialne na czas od Notariuszy. 

Następnie poruszył kolejną sprawę -  bakterie coli w wodociągu. Zapytał dlaczego nie wszyscy 

mieszkańcy dowiedzieli się na czas, dlaczego Wójt nie powołał sztabu kryzysowego i nie podstawił 

beczkowozów z wodą zdatną do picia. 

Wójt – Marian Holak – poprosił Pana Płeskę, aby na przyszłość pił przegotowaną wodę. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że to jest ta kultura. Wymaga się jej od innych, ale samemu ma się 

z nią mało wspólnego. W tej gminie interesantów pan Wójt przyjmuje w korytarzu. Wypadałoby 

zaprosić do pokoju, usiąść przy stole i wysłuchać petenta. To jest kultura. 

 

PUNKT 6  

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za przybycie, po czym  

zamknął XXXVI sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 


